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Op 20 oktober 2016 ontvingen wij (een) vra(a)g(en) van Lijst Riel Goirle - Bert Schellekens over 
Begroting 2017 in relatie tot Voorjaarsnota 2017 op basis van artikel 40 Reglement van Orde. 
Hieronder treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij behorende antwoord:

 
Op 8 november wordt de Begroting 2017 behandeld in de gemeenteraad. Dat gebeurt op basis van 
de programmabegroting en op een aantal begrotingswijzigingen van een latere datum.
Als gevolg van de septembercirculaire ziet de financiële situatie van onze gemeente er beter uit dan 
eerst werd verwacht. Dat is natuurlijk positief te noemen. Als direct gevolg ervan stelt het college 
voor vooralsnog geen verhoging van de OZB door te voeren. Een aantal partijen in de raad heeft bij 
de commissiebehandeling al aangegeven wellicht met voorstellen te komen op het gebied van de 
hondenbelasting, de OZB en de precarioheffing. LRG heeft nog geen concrete plannen op dit gebied 
en wacht vooralsnog de concrete plannen van de andere partijen af.
Voordat we tot een standpuntbepaling in deze kunnen komen zijn we vooralsnog vooral benieuwd 
naar de vraag of de verbeterde financiële situatie van onze gemeente gevolgen heeft voor de 
bezuinigingen die in de Voorjaarsnota 2017 zijn opgenomen. We verwijzen naar bijlage 2 van deze 
nota, pagina 22 en volgende. Concreet willen we van het College weten of en zo ja in welke mate 
deze bezuinigingsvoorstellen worden doorgevoerd. Daarnaast willen we concreet een toelichting op 
hetgeen vermeld staat onder “gebruikers dienen meer te betalen”. Bij welke burgers, bedrijven of 
verenigingen komen de gevolgen van deze bezuiniging terecht?
De antwoorden op deze vragen zijn voor ons van belang voor onze standpuntbepaling. Zetten we in 
op lastenverlichting of willen we vooralsnog de prioriteit geven aan het niet doorvoeren van eerder 
voorgestelde bezuinigingen? Daarom kiezen we er niet voor onze vragen hierover in het vragenuurtje 
van 8 november te stellen. We dienen ze schriftelijk in omdat we de antwoorden erop willen 
meenemen in het debat op 8 november. We dringen er dan ook op aan de antwoorden uiterlijk op 4 
november per e-mail bij onze fractie aan te leveren.
Mocht u een toelichting willen op deze vragen dan verzoeken we u contact op te nemen met Bert 
Schellekens op 06-49145939.
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Concreet willen we van het College weten of en zo ja in welke mate deze bezuinigingsvoorstellen 
worden doorgevoerd. Daarnaast willen we concreet een toelichting op hetgeen vermeld staat onder 
“gebruikers dienen meer te betalen”. Bij welke burgers, bedrijven of verenigingen komen de gevolgen 
van deze bezuiniging terecht?
 
Antwoord:
Ja, de bezuinigingsvoorstellen zoals vervat in de voorjaarsnota zijn inderdaad nu doorgevoerd. 
Concreet zijn daarmee de volgende bezuinigingsvoorstellen / opbrengstverhogende maatregelen in 
de nu voorliggende concept begroting 2017 verwerkt.

1 Er is een stelpost van € 25.000,00 (2017) oplopend naar € 100.000,00 (2020) ingerekend 
om meer kosten in rekening te brengen bij de gebruikers. Deze voorgestelde bezuiniging is 
gebaseerd op een van de uitgangspunten zoals vastgelegd in de voorjaarsnota: 'de 
gebruiker betaalt'. Bij deze stelpost is met name gedacht aan de gebruikers van (sport) 
accommodaties. Het College denkt daarbij aan hogere vergoeding van (sport) 
accommodaties voor enerzijds het gebruik en anderzijds voor doorberekende kosten voor 
onderhoud. In de huur/gebruiksovereenkomsten met de sportaccommodaties is immers 
abusievelijk opgenomen dat naast het groot onderhoud ook het dagelijks onderhoud ten 
laste van de verhuurder komt terwijl het meer gebruikelijk is dat het dagelijks onderhoud 
ten laste van de gebruiker komt. Gelet op de landelijke ontwikkeling met betrekking tot het
sportbesluit in relatie tot de BTW, wordt niet uitgesloten dat een mogelijke wetswijziging 
nadelige gevolgen heeft voor de sportverenigingen. Daarmee komt deze ingecalculeerde 
stelpost in een ander daglicht te staan. Dat hebben wij u in de brede commissie van 12 
oktober 2016 verteld. Daarnaast wordt gedacht aan een hogere vergoeding voor de markt,
standplaatsen e.d.

2 In de begroting is een stelpost geraamd van bruto € 50.000,00 voor een reclameopbrengst 
van het plaatsen van een reclamezuil langs de A-58.

3 In de nu voorliggende begroting is - als gevolg van het Besluit Begroting en 
Verantwoording - rekening gehouden met een verhoging van de ozb in 2017 van 4,15% 
(€ 171.000,00); gelijktijdig zijn er minder lasten toegerekend aan riolering en afval 
waardoor per saldo de lasten voor inwoners in nagenoeg alle gevallen dalen.j hebben u 
voorgesteld om het besluit om een extra verhoging van de OZB vanaf 2018 (€ 87.000,00) 
structureel in de begroting te verwerken, uit te stellen tot volgend jaar wanneer de 
begroting van 2018 wordt vastgesteld.

4 In Voorjaarsnota is een bezuiniging meegenomen en in de begroting verwerkt van 
€ 25.000,00 op onderhoud bomen en soberder openbaar groen.

5 Vanwege de notitie rente grondexploitatie dient een ander percentage toegerekend te 
worden aan de grondexploitatie. Gelet op de negatieve boekwaarde (er zijn nu meer baten
dan lasten voor de Boschkens) dient de algemene dienst rente te betalen aan de 
grondexploitatie. Deze lastenverzwaring voor de begroting is nu structureel gedekt uit de 
algemene reserve grondexploitatie. Wij sluiten niet uit dat de toezichthouder (Provincie) 
daar opmerkingen over maakt. In het raadsvoorstel m.b.t. het vaststellen van de begroting 
wordt voorgesteld om die last maar éénmalig te nemen en dat beïnvloedt dus negatief de 
voorliggende saldi van de uitkomsten in de jaren 2018 en verder.
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